
 

 

 

Z Á P I S 

ze 7. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 12. 6. 2019 
  

Dne 12. 6. 2019 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 3. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 14:15 hodin a skončeno v 16:15 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová, 

Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf (příchod v 14:17 hod.),  

Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                Karel Zemek 

   

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  / 

 

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Mimořádné žádosti o dotace na rok 2019 

4. Diskuze nad systémem rozdělování dotací prostřednictvím bodovacího hodnocení 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová,  

Zdeňka Batíková, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová,  

Zdeňka Batíková, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Mimořádné žádosti o dotace na rok 2019 

 

Komise STv se zabývala mimořádnými žádostmi o poskytnutí dotace na tělovýchovu a sport 

pro rok 2019 přijatých od subjektů: 

 

 TJ Jáchymov z.s. – žádost o poskytnutí dotace ve výši 58.000,- Kč na činnost v roce 2019, 

konkrétně na nákup lyžařských bund pro instruktory.  

 

Komise STv  vyřazuje žádost z dotačního řízení pro nesplnění podmínek stanovených 

Zásadami pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary (dále jen 

„Zásady“ : 

 organizace nepůsobí ve smyslu čl. 1 odst. 1 Zásad na území Statutárního města 

Karlovy Vary;  

 termín pro podání žádosti na činnost je do 30. 10. včetně předchozího kalendářního 

roku předcházejícího roku čerpání dotace (viz. čl. 3 odst. 2 písm. a) Zásad). 

 

pro:     Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová,  

Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, 

Zdeněk Havel  

proti:   nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Žadatele o důvodu vyřazení vyrozumí tajemnice komise.  

 

 TJ KSNP Sedlec z.s. – žádost o poskytnutí dotace ve výši 100.000,- Kč na úhradu 

nákladů spojených s projektem „Wroclaw Trophy“.  

 

Komise STv doporučuje radě města podpořit žádost TJ KSNP Sedlec z.s. částkou 

50.000,- Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Wroclaw Trophy“.  

 

pro:     Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová,  

Václav Skuhravý, Zdeněk Havel  

proti:   nikdo  

zdržel se:  Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke 

 

Usnesení bylo přijato 
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4. Diskuze nad systémem rozdělování dotací prostřednictvím bodovacího hodnocení 

 

Na předchozím jednání komise se členové komise STv dohodli, že se budou zabývat svými 

návrhy na stanovení kritérií a procesu rozdělování dotací. Na základě podkladů, které byly 

zaslány Dott. Mag. Radce Murasové, tato připravila tabulku se všemi navrženými kritérii. 

Následně nad jednotlivými navrženými kritérii členové komise diskutovali a vybírali ta 

nejdůležitější a nejlépe srovnatelná kritéria pro všechny druhy sportů. 

 

Dott. Mag. Radka Murasová přislíbila zpracovat tabulku s konkrétními vybranými kritérii. 

Tabulku následně zašle všem členům komise včetně dotazníku. Termín pro vyplnění 

dotazníku si členové komise domluvili do 17. 6. 2019. 

Na základě vyplněného dotazníku následně Dott. Mag. Radka Murasová zpracuje dotazník 

pro sportovní organizace pro získání potřebných dat. Tento následně zašle všem členům 

komise k diskuzi/ úpravám/ schválení.  Poté bude rozeslán mezi sportovní kluby.  

 

Tématem systému rozdělování dotací prostřednictvím bodovacího hodnocení se komise STv 

nadále bude zabývat na dalších jednáních.  

 

 

5. Různé 

 

Mgr. Ing. Jan Vanke informoval členy komise, kteří se nezúčastnili návštěvy v klubu LK 

Slovan o proběhlé návštěvě. Sdělil, že pro lyžaře je velkým problémem dosluhující rolba na 

udržování běžeckých tratí. Na pořízení nové nemá klub finanční prostředky stejně jako na 

pořízení již nějaké starší, protože i v tomto případě se jedná o investici cca 2 mil. Kč. Další 

variantou jak zajistit pro klub úpravu běžeckých tratí je využít o.p.s. První Krušnohorská, 

avšak tyto služby jsou v delším časovém horizontu v porovnání s pořízením „zánovní“ rolby 

ekonomicky nevýhodné a výrazně nákladnější. Nadto nyní LK Slovan nedisponuje dostatkem 

finančních prostředků, neboť se jedná o velmi nákladnou službu.  Jediným východiskem by 

bylo získat investiční dotací na pořízení rolby.  

 

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeby komise.  

 

 

 

 

   

 

Dne: 17. 6. 2019 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                       __________________

        

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 

 

 


